
 
 
 
 

PROTOKOŁ Nr III/02 
 

z III posiedzenia Rady Gminy Mielnik 
w dniu 12 grudnia 2002 roku. 

 
Sesja Rady Gminy rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Mielnik o godz. 900 , 
zakończyła się o godz.1100. 

Radni nieobecni na sesji: 

1. Antoni Władysław Słoniowski 
 
Lista obecności radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu. 
 

Otwarcia III sesji Rady Gminy Mielnik dokonał jej Przewodniczący Pan Mieczysław 
Jaroszuk.  
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że w sesji 
uczestniczy 14 radnych, co stanowi regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych 
uchwał. 
 
Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską. 

 
Do punktu 2. 

 
Przewodniczący Rady przedstawił radnym porządek obrad III Sesji Rady Gminy  Mielnik. 
 
Pani Walentyna Wierzba 
Poinformowała, że na jej ręce wpłynęło podanie Pana Marksa Jana o obniżenie podatku 
leśnego na 2003r. Pani Wierzba zaproponowała aby porządek sesji poszerzyć o odczytanie 
tego podania. 
 
Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy wypracowała już swoje stanowisko w 
kwestii podatków na wczorajszym posiedzeniu wszystkich komisji i w związku z tym nie 
widzi potrzeby powracania do tej sprawy. 
 
Pan Tobota Kazimierz 
Stwierdził, że jeżeli wyborca zwraca się w jakiejś sprawie do rady gminy, to rada gminy ma 
obowiązek z tym zapoznać się. Pan radny uważa, że z podaniem Pana Marksa można 
zapoznać radnych w punkcie 6 porządku obrad, przy uchwalaniu podatku rolnego. 
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Pan Sekretarz Gminy 
Przypomniał radnym, że w dniu wczorajszym, na posiedzeniu wszystkich komisji, radni 
ustalili, że cena metra sześciennego drewna, będąca wskaźnikiem do obliczania podatku 
leśnego, nie będzie obniżana.  
Nic nie stoi jednak na przeszkodzie aby porządek obrad dzisiejszej sesji, jeśli jest taka wola 
rady, został uzupełniony o punkt dotyczący podjęcia uchwały w sprawie obniżenia ceny metra 
sześciennego drewna. 
 

W głosowaniu 12 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących się, Rada Gminy 
zdecydowała o poszerzenie porządku obrad sesji o pkt 6a – „Podjęcie uchwały w sprawie 
obniżenia ceny metra sześciennego drewna, stanowiącej podstawę do naliczenia podatku 
leśnego”. 

 
Porządek III Sesji Rady Gminy brzmi następująco : 

1. Otwarcie sesji. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami. 

4. Interpelacje radnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres pierwszych 
trzech kwartałów 2002r. przyjętej do wymiaru podatku rolnego na 2003r. 

6a.Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny metra sześciennego drewna, stanowiącej 
podstawę do naliczenia podatku leśnego”. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów deklaracji i informacji na podatek rolny i 
leśny. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 
2003 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od posiadania psów. 

12. Podjecie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów, członków rad sołeckich. 

13. Podjecie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIV/121/01 Rady Gminy Mielnik. 

14. Odpowiedzi na interpelacje. 

15. Wolne wnioski. 

16. Zakończenie obrad. 

 
Do punktu 3. 

 

Pan Wójt przedłożył Radzie Gminy sprawozdanie ze swojej działalności w okresie między 
sesjami : 

� W okresie miedzy sesjami skupiono się głownie na pracy dotyczącej przygotowania 
uchwał podatkowych oraz dostarczeniu radnym tych materiałów. 

� Jutro, o godz.900, jest w Adamowie uroczyste otwarcie wszystkich budów związanych z 
rozszerzeniem Stacji Pomp. Będzie to budowa węzła przepompowni, zbiorników, odcinka 
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rurociągu od granicy państwa  do Adamowa i od Adamowa do następnej przepompowni. 
Pan Wójt zaapelował do sołtysów i radnych aby rozpropagowali wśród mieszkańców 
swoich wsi, a dotyczy to głównie Radziwiłłówki, Moszczony i Maćkowicz, żeby wszelkie 
wątpliwości dotyczące trasy przebiegu rurociągu, jeśli takie będą mieli, wyjaśniać już 
teraz, tak, aby wiosną prace mogły ruszyć pełną parą. Jako gmina jesteśmy tym żywo 
zainteresowani i zależy nam na sprawnie prowadzonej rozbudowie, ponieważ Stacja 
Pomp jest naszym najważniejszym podatnikiem. 
Przy tej okazji różnym firmom prowadzącym rozbudowę wydzierżawiamy działki 
potrzebne im do prowadzenia tej inwestycji. 
Jutro dojdzie również do przekazania przez PERN Płock 3 samochodów – jeden trafi do 
Nadleśnictwa w Nurcu, drugi do Starostwa Powiatowego w Siemiatyczach i trzeci trafi do 
naszej gminy (7 osobowy Renault). 
 

Rada Gminy przyjęła do wiadomości sprawozdanie złożone przez Pana Wójta. 
 

Do punktu 4. 
 
Interpelacja nr 4/02 Pani Walentyny Wierzby 
Zwróciła się z zapytaniem czy wydawane było pozwolenie na przycięcie drzew przy kościele, 
bo zdaniem wielu osób drzewa te są zbyt mocno przycięte, a ochrona środowiska chyba na to 
nie pozwala ? 
 
Interpelacja nr 5/02 Pani Heleny Datczuk 
1. Czy nasza gmina składała jakieś wnioski na unijne dotacje do jakichkolwiek inwestycji w 

gminie ? 
Pani Datczuk uczestniczyła w Starostwie Powiatowym w szkoleniu dotyczącym 
pozyskiwania unijnych dotacji i nie zauważyła tam przedstawiciela Gminy Mielnik. 
Zdaniem Pani radnej należałoby zabiegać o te środki. 

2. Jaki jest stopień bezrobocia w gminie Mielnik ? 
 

Do punktu 5. 
 
Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem do Pana Stankiewicza czy podtrzymuje swój 
wniosek zgłoszony na poprzedniej sesji, dotyczący utrzymania wynagrodzenia Wójta Gminy 
na dotychczasowym poziomie. 
 
Pan Władysław Stankiewicz  
Stwierdził, że podtrzymuje swój wniosek w tej sprawie. Uważa, że nic się nie zmieniło w 
sytuacji gminy Mielnik, Wójt pozostał ten sam więc i wynagrodzenie jego powinno pozostać 
to samo. O zmianie wynagrodzenia można byłoby mówić po uchwaleniu budżetu gminy, w 
momencie, kiedy będą zmieniane wynagrodzenia pracowników Urzędu. Same wybory w 
żaden sposób nie wpłynęły na zmianę sytuacji Wójta. Pan radny przytoczył przykład gmin 
Siemiatycze, Drohiczyn, Dziadkowic i Nurca, gdzie wójtowie zarabiają mniej niż nasz Wójt. 
 

W głosowaniu 4 głosami za, 9 przeciw i przy 1 głosie wstrzymującym się wniosek 
Pana Stankiewicza w sprawie utrzymania wynagrodzenia Wójta Gminy na dotychczasowym 
poziomie został odrzucony. 
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Rada Gminy 10 głosami za i 4 głosami przeciw podjęła uchwałę nr III/10/02  w 
sprawie wynagrodzenia Wójta. 

(w zał. na str.................prot.) 
 

(po przerwie) 
 

Do punktu 6. 
 
Pan Przewodniczący Rady przypomniał radnym, że wszystkie uchwały, będące 
przedmiotem obrad dzisiejszej sesji, zostały w dniu wczorajszym szczegółowo omówione na 
wspólnym posiedzeniu komisji, niemniej jednak, jeśli ktoś miałby jeszcze jakieś zapytania lub 
wątpliwości, proszony jest o zabieranie głosu. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę nr III/11/02  w 
sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2002r. 
przyjętej do wymiaru podatku rolnego na 2003r. 

(w zał. na str.................prot.) 
 

Do punktu 6a. 
 
Sekretarz Gminy 
Poinformował, że kwestię podatku leśnego reguluje nowa ustawa z 2002r. o podatku leśnym. 
Podstawę opodatkowania podatkiem leśnym stanowi powierzchnia lasów wyrażona w 
hektarach, wynikająca z ewidencji gruntów. Jest on naliczany w oparciu o średnią cenę 
sprzedaży drewna i z 1ha lasu wynosi 24,47 zł.  
 
Pan Wójt Gminy 
Przypomniał, ze wcześniej lasy były opodatkowywane w zależności od klasy gruntu i 
drzewostanu jaki w nim występował, w tej chwili te elementy nie mają znaczenia w podatku 
leśnym. Podatek ten obecnie jest równy dla wszystkich. 
 
Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek w sprawie obniżenia średniej ceny 
jednego metra sześciennego drewna. 
 

Za obniżeniem ceny głosowało 3 radnych, 9 przeciw, 2 radnych wstrzymało się od 
głosu. 

 
Rada Gminy nie dokonała obniżenia ceny drewna stanowiącej podstawę do naliczenia 
podatku leśnego. 
 
Pani Walentyna Wierzba wyraziła oburzenie, że Rada Gminy nie zapoznała się z podaniem 
Pana Marksa w tej sprawie. 
 
Pan Wójt Gminy wyjaśnił, że podanie Pana Marksa jest indywidualną sprawą skierowaną do 
Rady Gminy, a Rada Gminy nie załatwia indywidualnych spraw mieszkańców. 
 
Pan Sekretarz Gminy 
Na podstawie podania Pana Marksa Pani radna Wierzba zgłosiła wniosek aby w porządku 
obrad sesji znalazł się punkt dotyczący obniżenia ceny drewna. Rada Gminy, w drodze 
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głosowania, umieściła taki punkt w porządku obrad i przed chwilą odbyło się w tej sprawie 
głosowanie, w którym Rada nie wyraziła zgody na obniżenie ceny drewna. 
Wszystko więc zostało przeprowadzone zgodnie z prawem, ponieważ tylko radni, 
bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady, mogą wprowadzić zmiany do 
ustalonego porządku obrad i taka sytuacja, na wniosek Pani radnej Wierzby, miała miejsce w 
dniu dzisiejszym. 
 

Do punktu 7. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę nr III/12/02  w 
sprawie określenia wzorów deklaracji i informacji na podatek rolny i leśny. 

(w zał. na str.................prot.) 
 

Do punktu 8. 
 
Pani Helena Datczuk 
Zwróciła się z zapytaniem czy podwyższając stawki podatku od nieruchomości myśli się 
również o jakichś ulgach dla przedsiębiorców, np. z tytułu utworzenia nowych miejsc pracy, 
inwestycyjnych w związku z rozbudową zakładu itp., czy też podchodzi się do tego w sposób 
indywidualny ? 
 
Pan Wójt Gminy 
Wyjaśnił, że przypadki w jakich można ubiegać się o umorzenie podatku określa ustawa, jest 
w niej również delegacja dla wójta do uwzględniania innych przypadków, nie zapisanych w 
ustawie. Do tej pory praktykowano w taki sposób, że jeśli ktoś rozbudowuje zakład lub 
tworzy nowe miejsca pracy, to mówiono takiemu przedsiębiorcy, że może ubiegać się o 
zwolnienie z jednej czy dwóch rat podatku. 
Żeby to jednak było bardzie czytelne, Pan Wójt zobowiązał się do następnej sesji 
przygotować zasady umorzeń podatku, zachęcające przedsiębiorców do rozbudowy i 
powiększania zakładów, a przede wszystkim do tworzenia nowych miejsc pracy.  
Zasady te zostaną podane do publicznej wiadomości, tak aby każdy z inwestorów wiedział z 
jakiego tytułu i na jak długo może liczyć na umorzenie. 
 

Rada Gminy 13 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się, podjęła uchwałę nr 
III/13/02  w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2003r. 

(w zał. na str.................prot.) 
 

Do punktu 9. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę nr III/14/02  w 
sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości. 

(w zał. na str.................prot.) 
 

Do punktu 10. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę nr III/15/02  w 
sprawie stawek podatku od środków transportowych. 

(w zał. na str.................prot.) 
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Do punktu 11. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę nr III/16/02  w 
sprawie podatku od posiadania psów. 

(w zał. na str.................prot.) 
 

Do punktu 12. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę nr III/17/02  w 
sprawie zarządzenia wyborów sołtysów, członków rad sołeckich. 

(w zał. na str.................prot.) 
 

Do punktu 13. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę nr III/18/02  w 
sprawie zmiany uchwały nr XXIV/121/01 Rady Gminy Mielnik. 

(w zał. na str.................prot.) 
 

Do punktu 14. 
 
Odpowiedzi na interpelacje udzielili Pan Wójt Gminy i jego zastępca. 
 
Pan Wójt podziękował radnym za podjęcie uchwały w sprawie ustalenie mu wynagrodzenia, 
zapewnił że będzie starał się pracować jak najlepiej. 
 
Odpowiedź na interpelację nr 4/02 
Wyjaśnił, że zezwolenia na przycinkę drzew wymagane są wówczas, kiedy drzewa ścina się z 
pnia. Przycięcie konarów jest natomiast kształtowaniem korony drzewa i na to zezwolenie nie 
jest potrzebne. O wielkości tych przycięć decyduje wyłącznie właściciel nieruchomości, w 
tym przypadku proboszcz Parafii w Mielniku. W związku z faktem, iż kościół podlega 
ochronie konserwatora zabytków, zapewne proboszcz wszelkie sprawy związane z 
przycięciem drzew uzgodnił z konserwatorem. 
 
Odpowiedź na interpelacje nr 5/02 
Jest bardzo trudno ustalić stopień bezrobocia na terenie gminy, ponieważ obok 
rejestrowanego bezrobocia występuje tzw. bezrobocie utajone, gdyż sporo ludzi od nas 
wyjeżdża do pracy na zachód. To, co możemy wychwycić, to w zależności od pory roku, 
kształtuje się na poziomie 110 do 150 bezrobotnych osób, co stanowi od 4 do 6 % w stosunku 
do wszystkich mieszkańców gminy. 
W uzgodnieniu z dyrekcją PERN i kierownikiem Słoniowskim ustalono, że wszystkie firmy 
pracujące przy inwestycjach w Adamowie mają przede wszystkim zatrudniać mieszkańców 
Gminy Mielnik. Ta zasada jest stosowana już od dość dawna. 
Jeśli chodzi o szkolenie w Starostwie Powiatowym, dotyczące zasad korzystania z unijnych 
dotacji, to z niewiadomych dla nas powodów zawiadomienie o tym szkoleniu nie dotarło na 
czas do gminy i tym spowodowana była nasza nieobecność na szkoleniu. Fax o szkoleniu 
dotarł do gminy już w trakcie jego trwania. 
Podstawowe rzeczy na ten temat, między innymi zasady sporządzania wniosków, są nam 
znane, ponieważ Pan Wójt Gorochowicz kilkakrotnie uczestniczył w tego typu szkoleniach. 
Są to bardzo szczegółowe wnioski, jeśli w jakimkolwiek ich punkcie wystąpi pomyłka, to 
wniosek jest automatycznie odrzucany. 
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Wniosek musi spełniać pewne zasady – priorytety maja drogi, kanalizacja, wodociągi. Drogi 
wymagające modernizacji, znajdujące się na terenie naszej gminy, należą do Marszałka 
Województwa lub Starosty i to oni powinni składać wnioski o pieniądze na ten cel. My, z 
takim wnioskiem na nieswoje drogi (mimo że leżą na terenie gminy Mielnik), nie możemy 
wystąpić. 
 
Pan Tomasz Gorochowicz 
Będziemy ubiegać się o unijne środki na remont ulicy Mostowej na Przedmieściu, ponieważ 
mamy na tę ulicę kompletną dokumentację i będziemy w stanie spełnić formalne wymogi 
jakie stawiają unijne fundusze. 
W przyszłości na pewno będziemy starali się o środki na budowę kanalizacji i na 
oczyszczalnię.  
Pan Gorochowicz zapoznał radnych z zabiegami gminy dotyczącymi uzyskania środków, w 
ramach Stowarzyszenia Powiatów i Gmin Nadbużańskich, na budowę wodociągu Mielnik-
Wajków-Sutno-Niemirów. Budowa tego wodociągu została już dawno temu zakończona, a 
dopiero niedawno otrzymaliśmy pismo ze Stowarzyszenia, że definitywnie nie otrzymamy 
pieniędzy na ten cel. 
Wynika z tego jasno, jak przewlekłe są procedury związane z otrzymaniem unijnych środków 
i gdybyśmy twardo na nie czekali, to budowa tego wodociągu mogłaby dopiero rozpocząć się 
w następnym roku. Procedury te polegają, między innymi, na tym, że nie można rozpocząć 
inwestycji dopóki nie ma się zagwarantowanych środków na nią. Na inwestycje rozpoczęte 
lub zakończone fundusze unijne nie dają dotacji. Chcąc korzystać z takich funduszy rada 
powinna uzbroić się w cierpliwość i pogodzić z tym, że inwestycja się odwlecze w czasie a 
pieniędzy można i tak nie dostać. 
Pan Gorochowicz omówił również zasady korzystania z unijnego funduszu SAPARD. 
 

Do punktu 15. 
 
Za zgodą Przewodniczącego Rady Gminy przybyłe na sesję uczennice III klasy Gimnazjum 
Publicznego w Mielniku przeprowadziły wśród radnych i gości obecnych na sesji pieniężną 
zbiórkę na rzecz dzieci z Domu Dziecka w Białowieży. Poinformowały również o możliwości 
składania innych, niepieniężnych darów, na rzecz tych dzieci. 
 
Pan Kazimierz Tobota 
Zwrócił się z zapytaniem czy Pan Wójt przy podejmowaniu decyzji o umorzeniach podatków 
jest samodzielny (ustawowo) ?. Należałoby się zastanowić nad tym, aby sołtysi ze wsi 
których dotyczy to rozstrzygnięcie, brali udział w podejmowaniu takich decyzji. ? 
 
Pan Wójt wyjaśnił, że decyzje w tej sprawie są samodzielnie podejmowane przez Wójta i są 
to decyzję fakultatywne. Decyzje te opierają się na wcześniejszym zbadaniu sytuacji 
finansowej podatnika i wszelkich okoliczności zdarzenia, będącego przesłanką umorzenia. 
Umorzenia są skrupulatnie kontrolowane przez Regionalną Izbę Obrachunkową. Ustawa o 
ochronie danych osobowych uniemożliwia wgląd osób trzecich do takich decyzji. Stąd też 
wcześniejsza praktyka opiniowania takich podać przez sołtysa, obecnie nie jest możliwa do 
realizacji. 
 
Pan Władyslaw Stankiewicz 
Zwrócił się z wnioskiem aby na którąś z sesji np. absolutoryjną przygotowano dla radnych 
informację o skali umorzeń podatków w 2002r., w rozbiciu na poszczególne wsie i w 
odniesieniu do rolników i instytucji. 
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Pan Wójt zapewnił, że taka informacja zostanie przygotowana. 
 
Pan Stanisław Drozdowski 
Zwrócił się z zapytaniem jaką odległość należy zachować od działki sąsiada przy zalesianiu 
gruntów rolnych ? 
 
Pan Tomasz Gorochowicz 
Poinformował, że ustawa o zalesianiu gruntów rolnych mówi, że jeżeli zalesia się działkę 
rolną a sąsiednia działka jest również rolna, to odstęp od granicy tej działki powinien wynosić 
3 m. Jeśli sąsiednia działka jest działką leśna, to odstęp od jej granicy wynosi 1,5 m. 
Na pytanie Pana Drozdowskiego co można zrobić w sytuacji kiedy jest już zalesione i las 
rośnie po granicy działek, Pan Gorochowicz poinformował, że sprawa ta podlega 
rozstrzygnięciu cywilnemu, nie wchodzą tu w grę żadne rozwiązania administracyjne.  
 
Pan Jan Marks 
Stwierdził, że sprawa dotycząca obniżenia ceny drewna do podatku leśnego nie dotyczy tylko 
jego ale wszystkich rolników, lecz Pan Wójt nie chce ich słuchać a z rolnikami ma styczność 
tylko przy okazji wydawania nakazów. 
 
Pani Maria Boguszewska 
Zwróciła się z zapytaniem jak wygląda sprawa wniosku zgłoszonego na ostatniej sesji rady 
poprzedniej kadencji, dotyczącego wzrostu stawek za wychowawstwo z 23 zł. do 30 zł. W 
dalszym ciągu nauczyciele otrzymują stawkę 23 zł. 
 
Pani Beata Jonio-Nikitorowicz 
Poinformowała, że dopóki uchwała w tej sprawie nie zostanie opublikowana w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Podlaskiego, dopóty nie można naliczać dodatku w nowej 
wysokości. Uchwała wejdzie w życie po 14 dniach od jej publikacji w Dzienniku. 
 
Pani Maria Boguszewska 
Zwróciła się z wnioskiem o przywrócenie stanu zatrudnienia w Przedszkolu w Mielniku 
sprzed powołania Gminnego Zespołu Oświaty. 
Taka sytuacja, że kucharki pracujące w Przedszkolu są zatrudnione w Gminnym Zespole 
Oświaty i ich przełożoną jest Pani Kierownik Zespołu, powoduje szereg konfliktów. 
W ostatnich latach narasta problem nieuczciwości i niewłaściwych kontaktów 
międzyludzkich. W związku z tym Pani Dyrektor wnioskuje aby wszyscy pracownicy 
pracujący w Przedszkolu mieli jednego przełożonego a nie dwóch. 
Ostatnio wybuchła wielka burza o budżet, Pani Dyrektor została ostrzeżona, że źle nim 
zarządza, a dotyczyło to zakupu małego chodniczka do Przedszkola. Środki czystości, papier 
toaletowy schodzą ostatnio wielkimi pudłami i workami, co wcześnie, kiedy Pani Dyrektor 
była w stanie wszystkich pracowników objąć kontrolą, nie miało miejsca. Pani Dyrektor nie 
może dobrze dysponować budżetem Przedszkola, w sytuacji, kiedy do tego budżetu ma 
dostęp Kierownik GZO. Dowodem tego jest zakupienie, bez wcześniejszego uprzedzenia 
Dyrektora Przedszkola, krajalnicy do chleba. Zdaniem Pani Dyrektor jest to sprzęt zbędny dla 
Przedszkola, dzieci jest niewiele i dwie osoby pracujące w kuchni mają czas na ręczne 
nakrojenie chleba. Przy podpisywaniu przez Panią  Dyrektor faktury jej zakupu okazało się, 
że krajalnicy nie ma w Przedszkolu, gdyż była w domu pań kucharek. Najgorsze jest to, że 
podmiotem tej sytuacji w Przedszkolu są dzieci, za których stan zdrowotny odpowiada Pani 
dyrektor. Do tego stanu zdrowotnego zalicza się wyżywienie a w obecnym stanie prawnym 
Pani Dyrektor nie ma prawa pójść do kucharki i jej pomocy i sprawdzić, czy wszystkie 
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artykuły  żywnościowe zakupione dla dzieci na dany dzień znajdą się w garnku i na talerzach 
dzieci. Z faktu, że nie jest ich pracodawcą nie może tego dopilnować. 
Raz jeszcze zwróciła się z apelem do radnych o rozstrzygnięcie tej sprawy, nie określając 
terminu tego rozstrzygnięcia. 
 
Pan Wójt Gminy 
Ze względu na fakt, iż Pani Dyrektora zgłosiła bardzo konkretne zarzuty – zaginięcie 
krajalnicy do chleba i roznoszenie pudłami i workami środków czystości i papieru 
toaletowego, Pan Wójt złożył do Pana Przewodniczącego wniosek, aby Komisja Rewizyjna 
przeprowadziła kontrolę w Przedszkolu i GZO i zbadała te zarzuty. 
Jeśli chodzi o sprawy organizacyjne, dotyczące zmian w funkcjonowaniu Przedszkola, to Pani 
Dyrektor powinna zwrócić się w tej sprawie najpierw do Wójta (wcześniej do Zarządu 
Gminy), gdyż to do jego zadań należy przygotowywanie projektów uchwał rady. Radni nie 
przygotują zmian w statucie, należy im przedłożyć konkrety projekt który mogą przyjąć lub 
odrzucić, mogą nanieść swoje zmiany. Do nas należy przygotowanie dokumentów. 
Pan Wójt wskazał na niewłaściwość zachowania Pani Dyrektor wobec radnych, polegającą na 
użyciu wobec nich sformułowania „ terminu nie określam”. 
Nieuzasadnione jest również niepokojenie Rady sprawą dodatków, wszystko to, co się należy 
pracownikom zostanie wypłacone. Jak już mówione było wcześniej uchwała Rady Gminy 
stanie się obowiązującym aktem prawnym dopiero po opublikowaniu jej w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Podlaskiego. Z przyczyn od nas niezależnych (Dziennik podlega 
Wojewodzie) ta publikacja jeszcze nie nastąpiła. 
 
Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Pana Wójta w sprawie zlecenia 
Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli w Przedszkolu w Mielniku i Gminnym Zespole 
Oświaty, mającej na celu zbadanie postawionych przez Panią Dyrektor Boguszewską 
zarzutów. 
 

13 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się, Rada Gminy zleciła Komisji 
Rewizyjnej przeprowadzenie kontroli w Przedszkolu w Mielniku i Gminnym Zespole 
Oświaty. 
 
Pani Nina Piotrowska - Prezes Gminnej Spółdzielni „Samopomoc Chłopska” w Mielniku 
podziękowała radnym za zwolnienie bazy magazynowej Spółdzielni z podatku od 
nieruchomości. Złożyła również radnym życzenia owocnych obrad w nowej kadencji rady. 
 
Pan Jan Marks 
Zwrócił się do Pana Wójta aby potwierdził on, iż w sprawie obniżenia stawek podatku 
leśnego nie występował tylko on osobiście, ale zwracali się o to również inni mieszkańcy. 
 
Pan Wójt Gminy 
Poinformował, że pismo w tej sprawie złożone w dniu 10 grudnia br. do Urzędu Gminy przez 
Pana Marksa jest podpisane w sposób następujący „ w imieniu rolników Mielnika Marks 
Jan”. 
Pan Marks skład bardzo dużo pism do Wójta, wcześniejsze pisma nie dotyczyły jednak 
obniżenia podatku leśnego na 2003r. Były to pisma i spotkanie związane ze złym, zdaniem 
rolników, planem urządzenia lasu. 
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Pan Jan Saciuk 
Zwrócił się z zapytaniem jak wygląda sprawa odległości w przypadku zalesiania działki 
rolnej, jeśli działkę zalesianą i uprawną rozgranicza droga ? 
 
Pan Tomasz Gorochowicz 
Wyjaśnił, że w tej sytuacji rozwiązania należy szukać w przepisach Kodeksu Cywilnego. Inne 
prawo tego nie rozstrzyga. 
 
Pani Olga Pogrebniak 
Poinformowała, że wyznaczona droga z Radziwiłłówki na Grabarkę jest nadal wyorywana. 
Poprosiła o interwencję w tej sprawie i zabezpieczenie drogi. 
 

Do punktu 16. 
 
Pan Wójt w imieniu własnym i pracowników Urzędu Gminy wszystkim obecnym na sesji, a 
za ich pośrednictwem wszystkim mieszkańcom gminy, złożył życzenia świąteczne i 
noworoczne. 
 
Pan Przewodniczący Rady podziękował za złożone życzenia i również złożył życzenia Panu 
Wójtowi i pracownikom Urzędu Gminy 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad III Sesji Rady Gminy w Mielniku 
Przewodniczący Rady podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej 
posiedzenie. 
 
 
 
Protokołowała 

Elżbieta Szymańska 
 
 


